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Vredno, kadar se izteka letni čas, leto ali življenjsko obdobje, se 
šele z oziranjem in premišljanjem za nazaj zavemo tudi lepih 
dni, prijaznih do^^odkov, srečnih trenutkov.
V navadi ljudi je , da kritiziramo sedanjost in preveč  
pričakujemo od prihodnosti.
V teh dneh pa se izteka leto 2004. Vsakdo izmed nas^a je  meril 
s svojo mero in }>a oh koncu ocenil z oceno lastne}*a 
doživljanja.
Ce j e  bilo med letom malo lepega, si boste želeli več sreče, 
zdravja in uspeha v novem letu. Če je  bilo leto nepozabno in 
bogato, si boste želeli še večin še boljše.
Pa vendar bi se bilo dobro spomniti tudi te^a, da so 
najopojnejše dišave vedno v majhnih stekleničkah in občutek 
sreče je  najpopolnejši, kadar je  v majhnih bleščečih drobcih 
posuta na našo pot enakomerno med vse kamenčke, skale in 
luže vsakdana.
Malo ali skoraj nič pa je  bilo v letu, ki mineva, našefja časopisa, 
saj je  pred vami edina številka v letu 2004.
V našem majhnem uredniškem odboru je  letos delo malo 
zastalo. Po nekajkratnih neuspelih pripravah na izid Novic 
med letom, smo se odločili, da saj ob koncu leta zberemo voljo 
in čas za bežen pregled dogodkov, ki so popestrili ali 
zaznamovali iztekajoče se leto.
Vabimo vas, da se ob besedi in sliki spomnite dogodkov v naši 
krajevni skupnosti, se seznanite z delom Sveta KS, pobliže 
spoznate šolski in galerijski utrip in ohranite v spominu 
številne pomembne dogodke in obletnice v naših društvih, 
(iotovo si bomo leto lahko zapomnili tudi po čem drugem kot 
po muhastem in mokrem vremenu, saj moramo priznati, da je  
bilo kar veliko pomembnih obletnic, veselih dogodkov, novih 
priložnosti in obrazov, a tudi izgubljenih možnosti in upov, ki 
so odšli.
Ze večkrat smo uvodnik zaključili s povabilom za nove 
sodelavce, zato smo veseli vsakega stavka ali JotograJije, ki jo  
podpiše novo ime.
Naj tudi tokrat, ob edini letošnji številki Kostanjeviških novic, 
zaključimo s povabilom. Stopimo skupaj in obdržimo naš 
časopis pri življenju, če delite naše mnenje, da bi bilo v letu 
2005 vsaj nekaj več številk. Naj vas spomnimo, da je  prva 
številka izšla v marcu 1997 in j e  pred nami že 25. številka. 
Škoda bi bilo odnehati. Mi ne bomo.
Ne odnehajte tudi vi pri listanju in prebiranju Novic in pri 
pričakovanju vsega dobrega v prihodnjem letu.

LIL 1..A. — i&Lji'

Z a nam i j e  leto 2004. N e ocenjujm o ga  prestrogo.

V dneh pričakovanja  božičnih prazn ikov in novega začetka p a  s i recim o:

Zelje  in sanje so kot snežinke^ k i se stopijo in izginejo v pozabo, če j ih  ne uresničimo.

V nas j e  čarobna moč, da izpolnim o številna pričakovanja  in uresničim o najdrznejše sanje. 

Storim o vsaj nekaj od vsega, kar zntorem o zase in za vse nas v prazničnih  dneh in vsak dan v letu 2005. 

Ne pozabim o: Sreča se skriva v nas. Lahko jo  delim o z drugimi, da j e  bo za vse več.



POROČILO O DELU SVETA KRAIEVNE SKUPNOSTI V LETU 2004

V letu 2004 se je  svet krajevne skupnosti mesta 
Kostanjevica na Krki sestal sedemkrat.

Na 11. sejo (24. 01. 2004) so člani sveta KS povabili 
predstavnike občine Krško. Tema sestanka je  bil 
proračun občine Krško za leti 2004 in 2005. Sestanka so 
se udeležili g. Franc Bogovič /upan občine, g. Franc 
(jlinšek direktor občinske uprave in g. Rafael Jurečič 
vodja oddelka za komunalno infrastrukturo.
Poleg uskladitve proračuna so na sestanku razpravljali 
tudi o Načrtu razvojnih programov 2004 - 2007.

Na 12. seji (04. 02. 2004) so člani sveta KS potrdili 
poročilo komisije za zbiranje ponudb in izvajalcev za 
cesto Vodenice, sprejeli Finančni načrt krajevne 
skupnosti za leto 2004 in cenik pokopališča za leto 2004. 
Pod točko razno so razpravljali o projektu Interreg -A, 
problematiki zdravstvenega doma in vzdrževanju cest.

Na 13. seji (12. 05. 2004) je predsednik Pihalnega 
orkestra predstavil program praznovanja 10-letnice 
orkestra in 27. srečanja pihalnih orkestrov Dolenjske in 
Bele krajine. V nadaljevanju seje je  bilo članom sveta KS 
predstavljeno finančno poročilo za leto 2003. Ker seja ni 
bila sklepčna so navzoči sprejeli poročilo na znanje.

Na 14. seji (17. 05. 2004) so bili navzoči člani 
seznanjeni s potekom 13. seje. Predsednik sveta KS je 
predlagal, da se za boljšo informiranost članov sveta KS 
kupi knjigovodski program za knjiženje in obdelavo
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Prav tako je  v letu 2004 Svet krajevne skupnosti večkrat 
razpravljal o problematiki Kulturnega doma, o prido
bivanju peska za vzdrževanje poti, o spremembah in 
dopolnitvah dolgoročnega plana občine Krško za 
obdobje 1986-2000 in družbenega plana občine Krško za 
obdobje 1986-1990.

podatkov. Predlagal je tudi prerazporeditev proračunskih 
sredstev za Gorjansko cesto. Navzoči so se odločili, da o 
predlogih glasujejo na naslednji seji. V nadaljevanju seje 
so člani sveta KS obravnavali Odlok o kategorizaciji cest 
v občini Krško in razpravljali o dospeli pošti.

15. seja (08. 06. 2004) ponovno ni bila sklepčna, 
navzoči člani sveta KS so se ponovno seznanili s 
fmančnim poročilom za leto 2003, v nadaljevanju seje pa 
so bili seznanjeni s potekom priprav za čistilno akcijo Za 
čisto Krko 2004.

Na 16. seji (05. 10. 2004) so člani sveta KS sprejeli 
fmančno poročilo in zaključni račun za leto 2003, sprejeli 
predlog Komisije za praznovanje krajevnega praznika in 
potrdili dobitnike priznanj za leto 2004.

Na 17. seji (23. 11. 2004) so člani sveta KS potrdili 
poročilo Komisije za pripravo pogodbe o zaposlitvi. 
Razpravljali so o Zimski službi 2004/05, predsednik 
sveta KS je  podal poročilo o sestanku za pripravo 
Strategije prostorskega razvoja občine in Prostorskega 
reda občine Krško, govorili so tudi o (Odloku o urejanju in 
vzdrževanju pokopališč ter izvajanju pogrebnih storitev.
V nadaljevanju seje so člani sveta KS sprejeli program 
Veseli december 2004 in pregledali pošto. Na seji so 
razpravljali tudi o dodelitvi finančne pomoči društvom, 
ki so zanjo prosila. Pod točko razno pa so še razpravljali o 
vzdrževanju cest za leto 2004.

Marjana Krliin

IB n:n:

Ob otvoritvi Kulturnega doma 1953 Foto: Pelikan

TELEFONIJA
'  in marcu 2004 je 

potekalo zbiranje Zahtevkov za 
vračilo vlaganj v javno teleko
munikacijsko omrežje na področju 
občine Krško. Zahtevke je bilo 
potrebno oddati do 08. 03. 2004. V 
tem času je  v bilo oddanih 486 vlog. 
Vloge so bile oddane na občino 
Krško, Komisiji za vračanje vlaganj 
v javno telekomunikacijsko omrežje 
na območju občine Krško.

Marjana Krliin

O R N I O V A  za kulturo je v Uradnem listu RS št.
V J D r v w v / \  ^4 . 10, 2004, objavilo javni razpis za

(so)finaiicira.'ije kulturnih projektov na področju nepremične kulturne 
dediščine, ki jih bo v letih 2004-2005 financirala Republika Slovenija i/, 
dela proračuna, namenjenega za kulturo (sponieniško-varstveni  
projektni ra/pis, oznaka SVP 2004-05).
Krajevna skupnost in zainteresirani krajani (14) so pristopili k pripravi 
razpisne dokumentacije. Rok za oddajo dokumentacije je  bil 1. 12. 2003. 
Popolne vloge so bile oddane v navedenem roku, vendar zavrnjene. Krajevna 
skupnost se je  v imenu lastnikov pritožila na negativno mnenje komisije. 24. 
5. 2004 pa smo prejeli odločbo, v kateri je  na podlagi presoje vlog bilo 
ugotovljeno, da prijavitelji iz sklopa 3 niso dosegli praga za financiranje, da bi 
jih bilo mogoče sprejeti v (so)financiranje.
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Tudi letos se j e  v mesecu oktobru zvrstilo kar nekaj 
prireditev v počastitev krajevnega praznika. 

Osrednja prireditev je bila slavnostna seja sveta KS, ki 
j e  bila 22. oktobra v Osnovni šoli Jožeta Gorjupa.

KRAIEVNI PRAZNIK 2004
V kulturnem programu so sodelovali učenci osnovne 
šole pod vodstvom Mojce Jevšnik in Melite Skušek. 

Lea Marija Colarič Jakše je  predstavila delo sveta KS 
letu 2004. Predsednik sveta KS Milan Ilerakovič 

pa je  podelil priznanja krajevne skupnosti za leto 2004.

Letošnji dobilniki priznanj so:

Priznanje za aktivno delo v društvih in kraju:

Marjan Drobnič, Marjan Skubic, Miha Tomše, 
Jožica Čiikajne, Toni Jurkovič, Franc Gramc, 
Andrej Jordan, Tone Planinc, Franc Hudoklin,
PD POLOM

Posebno priznanje so prejeli:

Janez Strel za dolgoletno delo v Ribiški družini,

Tine Hodnik za zvesto delovanje 
v kostanjeviški Šelmariji,

Marjeta Jankovič /a\ dosežke pri ponovni oživitvi 
in delovanju I iirističnega društva.

Pihalni orkester Kostanjevica na Krki
Ob lO-letnici delovanja.

Plaketo mesta Kostanjevica na Krki za leto 2004 je prejel:

Bogdan Borčič kot znak priznanja, spoštovanja 
in oddolžitve za donacijo celotnega grafičnega opusa 
837 grafik, dokumentacije ter dela osebne knjižnice, 
Galeriji Božidar Jakac.

Na koncu slavnostne seje se je  predsednik zahvalil 
bivšim predsednikom Sveta in Skupščine ter tajnikom 
krajevne skupnosti za opravljeno delo in jim v spomin 

podelil zbornike VEKO V TEK.

Marjana Krhin

Bogdan Borčič, dobitnik plakete niesta Kostanjevica na Krki

— Akcija čiščenja reke Krke <

Potapljači Društva potapljačev »Vidra« 
Krško smo s sodelovanjem s potapljači iz 
Zreč, Krajevno skupnostjo Kostanjevica na 
Krki, Lions klubom Krško, Prostovoljnim 
gasilskim društvom Kostanjevica na Krki, 
Ribiško družino Kostanjevica na Krki, 
Občino Krško in krajani Kostanjevice 
izvedli v soboto, 19. junija 2004, akcijo 
čiščenja reke Krke z naslovom

ZA ČISTO KRKO
KOSTANJEVICA 2004

V akciji je  sodelovalo 35 udeležencev, od 
tegaje bilo 20  potapljačev.

Čistili smo dno reke Krke na območju 
kopališča na otoku in pod mostom pri 
osnovni šoli. To je  bila že peta čistilna akcija 
na odseku Krke okoli otoka Kostanjevice. 
Na območju, kjer smo čistili v soboto, smo 
že leta 1997 odstranili večje kosovne 
odpadke.

V lanskem letu smo na pobudo Društva 
potapljačev »Vidra« in s sodelovanjem s 
Podvodno reševalno službo Slovenije, 
Upravo Republike Slovenije za zaščito in 
r e š e v a n j e  te r  p o t a p l j a č i  d e m i n e r j i  
označevali in odstranjevali neeksplodirana 
ubojna sredstva. V letošnji akciji pa smo 
odstranjevali predvsem manjše odpadke, kot 
so: steklovina, porcelan in manjši kovinski 
predmeti. Ker Je bil nivo reke Krke letos višji 
kot v preteklih letih, je  bilo zaradi 
močnejšega toka reke delo naporno. Kljub 
temu se je  odstranilo za en kontejner 
odpadkov.

Ugotavljamo, da se veliko steklovine odvrže 
v reko Krko v času različnih prireditev v 
K o s t a n j e v i c i .  O b  lem  o p o z a r j a m o  
obiskovalce prireditev, naj tega ne počnejo, 
saj steklovina tako kot kakršenkoli drug 
odpadek ne sodi v reko, ob tem pa 
predstavlja zaradi možnosti vreznin veliko 
nevarnost za kopalce.

Darko Anžiček
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Čas prehoda enega v drugo 
l e t o  l j u d j e  n a v a d n o  
i z k o r i š č a m o  t u d i  z a  
izdelavo različnih bilanc in 
obračunov o iztekajočem 
se obdobju. Programsko 
leto 2004 ostaja v našem 
prostoru zaznamovano tudi 
s številnimi dogodki, ki so 

se odvijali vprostorih Galerije Božidar Jakac. Ogled 
naših stalnih zbirk je bil skozi celotno leto obogaten s 
programom občasnih razstav, ki že ustaljeno potekajo v 
Lamutovem likovnem salonu, lapidariju in seveda v 
nekdanji samostanski cerkvi.

Osrednje dogajanje v iztekajočem se programskem letu 
predstavlja Mednarodni simpozij Forma viva 2004, kije  
potekal med 2. in 30. julijem.

Na njem so sodelovali trije kiparji:

'N iciilae S ea p te fra ti  iz R o m u n ije ;  d ip lo m a n t  
bukareštanske likovne akademije, ki je v preteklih letih 
sodeloval na kiparskih simpozijih v več evropskih 
državah (v novembru je  Niculae Seaptefrati umrl v 
Bukarešti),

'Sreten MUaUmč iz Srbije in Črne Ciore; leta 1992 je 
zaključil študij kiparstva na sarajevski likovni akademiji. 
Njegova dela nastajajo v kamnu, kovini in lesu, v 
skulpturi nastali v okviru letošnjega simpozija pa je  poleg 
lesa uporabil tudi steklo,

•Slovenske ustvarjalce je zastopal Boštjan Drinovec.
Po končanem dodiplomskem študiju na Akademiji za 
likovno umetnost v Ljubljani je  opravil magisterij pri 
prof. Matjažu Počivavšku. Njegovo delo Prvi stik je 
nastalo v kombinaciji lesa in kovine predstavlja pa 
simbolno sondo, ki išče .sožitvene stike v prostoru.

Skulpture, postavljene v nekdanjem samostanskem vrtu, 
dopolnjujejo zbirko več kot sto del iz hrastovega lesa, ki 
so odraz dogajanj v likovni umetnosti v času obstoja 
kiparskih srečanj Forma viva.

V Lamuovem likovnem salonu so se med 12. marcem in 
21. aprilom v okviru razstave Mlada slovenska grafika 
predstavljali: Martina Bohar, Anja Jerčič, Vesna 
Drnovšek, Nataša Mirtič, Damjana Stopar, Gorazd 
Simenko, Sašo Vrabič, Ana Zavadlav in Mojca 
Zlokarnik. Med 23. aprilom in 9. majem so bila v 
razstavišču predstavljena dela šolarjev, ki so se udeležili 
15. otroškega extempora in 1. mednarodnega srečanja 
mladih likovnikov. Čas od 14. maja do 20. junija je 
zapolnila slikarska razstava O, Marjana Gumilarja, 
pa je  sledila skupinska razstava Pogled na likovno 
umetnost Dolenjske, Bele krajine in Posavja PO(iLKI)  
3: Popolnoma moje, v okviru katere so razstavljali 
Mateja Kavčič, Martina Koritnik Fajt, Jože Kumer, 
Robert Lozar, Jote Marinč, Jožica Medle, Nataša 
Mirtič, Janko Orač, l^or Papež, Borut Peterlin, Vojko 
Pogačar, Marija Mojca Pun^^erčar, Bojan Radovič, 
Marija Rus, Apolonija Simon, Damjana Stopar, Jože

Vrščaj in Uroš Weinher}>er. Razstava je  bila na ogled 
med 9. julijem in 29. avgustom. Programsko sezono v 
Lamutovem likovnem salonu smo zaokrožili z razstavo 
Grafike in slike, Luke Popiča. Razstavo, ki je  pri nas 
gostovala med 10. septembrom in 10. oktobrom, smo 
organizirali v sodelovanju z Koroško galerijo likovnih 
umetnosti Slovenj Cjradec.

V Lapidariju Galerije smo predstavili tri avtorje. 
S slikarsko razstavo Dihanja se je  med 21. majem in 15.

Skulpture nastale na h’ORMA VIVI 2004 Foto: Katja Ceglar

junijem predstavil Dušan Podgornik, med 1 S. junijem in 
29. avgustom pa je  Mihajlo J. Ilardi razstavljal svoje 
ikone. Ob tem smo v sodelovanju z Belokranjskim 
muzejem iz Metlike pripravili še predstavitev jjrko- 
katoliške zgodovine Žumberka. 'fradicionalno dobro 
sodelovanje z umetniki in ustanovami v Republiki 
Hrvaški smo obogatili z razstavo Skulpture, Petra 
Doliča, ki je bila na ogled med 3. septembrom in 31. 
oktobrom.

Razstavni programi v nekdanji samostanski cerkvi so 
vedno deležni velikega pričakovanja in pozornosti 
javnosti. Za razstavni projekt Iluminacije je slikar Oto 
Rimele prejel letošnjo nagrado Prešernovega sklada in 
tako postal eden od štirih avtorjev, ki so v zadnjih petih 
letih za svoje razstave v tem izjemnem razstavnem 
prostoru prejeli visoka priznanja bodisi v Sloveniji ali 
Hrvaški. Med 7. majem in 22. junijem sta svoj projekt 
Naslovljeno na svobodo drugega predstavljala kipar .//n 
Kočica in slikar Žifia Okorn. Avtorja sta ob razstavi 
vodila tudi Delavnice, v okviru katerih sta predstavljala 
postavitev in organizirala likovno sodejavnost. 2 . julija 
smo odprli razstavo Stopinje Jožeta Marinča, ki je 
gostovala v cerkvi do 3. septembra, programsko leto pa 
24. septembra zaokrožili za razstavo slik Tû â Šušnika, 
ki bo odprta do 3 1. marca 2005.

Ob zaključku Forma vive smo za javnost odprli tudi 
stavbo nekdanje|»a samostanskega mlina, kjer je  sedaj 
vstopna in informacijska točka naše ustanove, hkrati pa je 
tu lokacija Turistično informacijske pisarne Kostanjevica 
na Krki, katere dejavnosti opravljamo od letošnjega

DLLOVAN)L
G A L E R I J E
B O Ž I D A R
I A K A C 
V LETU 2004



poletja dalje v okvira dejavnosti (jalerije. Večletno 
prenovo mlina je  vodil konservator France Vardijan. Z 
odprtjem mlina sovpada označitev 16. lokacije v okviru 
projekta Po poteh dediščine Dolenjske in Bele krajine. 
Ob tem so izšle tri zloženke; za mesto, nekdanji 
cistercijanski samostan in (jalerijo Božidar Jakac. 
Kostanjevica na Krki tako spada med tiste lokacije 
projekta, ki so celovito predstavljene s tiskanimi gradivi, 
saj ima v tem okviru svojo zloženko tudi Kostanjeviška 
jama.

Znotraj pedagoških vsebin smo poleg dela s skupinami 
otrok, ki so organizirano prihajale iz osnovnih šol 
območja Dolenjske, Bele krajine in Posavja, organizirali 
program delavnic, ki j ih  v Galeriji imenujemo 
Uslvarjalnicc. Gre za program, ki je  namenjen tako 
otrokom iz Kostanjevice na Krki kakor tudi tistim, ki 
živijo v širši okolici.
V juliju smo ob dogajanjih v letošnji Forma vivi izvedli 
kiparsko delavnico, ki jo je  vodila akademska kiparka 
Druffica Čadež.

Julija so v prostorih nekdanje samostanske cerkve 
izzveneli trije koncerti v okviru Festivala Brežice, v 
začetku avgusta pa so se obiskovalcem predstavili še 
člani komornega zbora Ruski pravoslavni pevci. Koncert 
smo organizirali v sodelovanju z ustanovo Imago 
Sloveniae/Podoba Slovenije.

Čas, v katerem je  nastajalo pričujoče besedilo, pa je že 
orientiran v leto 2005, ki bo ponovno ponujalo obilo 
možnosti tako za srečevanja ob otvoritvah dogodkov 
kakor tudi za tiho in spokojno uživanje v razstavnih 
prostorih Galerije Božidar Jakac.

Helena Rožman, kustosinja pedagoginja

Foniju Homanu 
je bronasto 
Prešernovo priznanje 
podelil
Janko Avsenak 

Foto; Jani Zakšck

TURNI 
□Z N I K

Osnovna šola Jožeta Gorjupa, Krajevna skupnost in 
Kulturno društvo Kostanjevica na Krki so pripravili 
o sred n jo  p r ir e d i te v  in p o d e li te v  b ro n a steg a  
Prešernovega priznanja za leto 2004.
Prireditev je bila februarja v Kulturnem domu. 
Slavnostni govornik je bil Bojan Božič, direktor Galerije 
Božidar,Jakac.
V kulturnem programu pa so nastopali: Mladinski pevski 
zbor OŠ Jožeta Gorjupa pod vodstvom Mojce Jevšnik, 
Plesna skupina Harlekin, recitatorji Kulturnega društva 
in osnovne šole, glasbeni solisti ter pevka in 
pripovedovalka glasbenega izročila LjobaJenče.
Na prireditvi je Toni Homan prejel Bronasto Prešernovo 
priznanje za lO-letno uspešno vodenje Pihalnega 
orkestra Kostanjevica na Krki.

Marjana Krhin

'oto: Jani Zakšek
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Valvasorjeva knjižnica deluje v Kostanjevici na Krki 
že dobra štiri leta. Od otvoritve junija 2000 smo 
adaptirali dodatne prostore, tako da sedaj delamo na 
250 kvadratnih metrih.

V prvih desetih mesecih letošnjega leta nas je  obiskalo 
4270 bralcev, ki so si izposodili 13532 kosov gradiva 
(knjige, časopisi, revije, CD-ji, videokasete, DVD-ji).

V letošnjem letu seje na novo vpisalo 48 novih članov.

Od začetka leta 2004 smo osemkrat organizirali
pravljične ure, spomladi so nas obiskali lutkarji, pred
kratkim pa je  pri nas gostovala Andreja Zupančič, kije
z otroki iz vrtca prepevala pesmi s svojega novega
albuma. x  . .. i i -  ̂ ,

Se naprej pr i jazno vabljeni v vaso knjižnico!

Pogovor z avlorjetn knjij^e VOJSKA Jiinezom Baničem, 
sta vodila Polona Brenčič in Vili Planinc

V d o p o l d a n s k i h  u r a h  o r g a n i z i r a m o  tu d i  
bibliopedagoške ure namenjene otrokom.

Ob občinskem prazniku smo 8 . junija pripravili tudi 
predstavitev knjige Vojska in pogovor z avtorjem 
Janezom Baničem.
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OBLETNICE DELOVANJA 
PIHALNEGA ORKESTRA 
KOSTANJEVICA NA KRKI

V letu, ki se poslavlja, je  Pihalni orkester Kostanjevica na Krki zaokrožil prvih K) let 
delovanja. V sredini maja smo v vadbenih prostorih posneli svojo prvo z};oščenko. 
Pole}> devetih znanih koračnic je  na zfioščenki posneta tudi Kostanjeviška 
koračnica, kije bila napisana prav za naš pihalni orkester ob 10. obletnici.

Na poincmbni jubilej jc  krajane opozarjala tudi urejena 
izložba na Kambičevem trgu.

Osrednjo prireditev ob praznovanju K), obletnice 
delovanja je  predstavljal slavnostni koncert orkestra, 
ki smo ga organizirali 11.6. 2004 na dvorišču Galerije 
Božidar Jakac. K sodelovanju smo povabili vrsto 
priznanih glasbenih ustvarjalcev. Tako sta se nam je  
pridružila Nuša Dercnda in Peter Januš.

Ob tej priložnosti  smo podelili bronasta Galusova  
pri/nanja  članom, ki sodelujejo v orkestru pet in 
več let, dirijient Toni Homan, ter post humno,  
Slavko Sintič, pa sta prejela tudi pr i/nanje  Bojana  
Adamiča, za svoj prispevek k razvoju in delovanju  
orkestra.

Ob praznovanju 10. obletnice delovanja nam je  bila 
zaupana tudi organizacija 27. Srečanja pihalnih 
orkestrov Zveze godb Dolenjske in Bele krajine, katere 
člani smo. Ker pa sodi naš orkester tudi v posavski 
prostor smo se odločili, da povabimo na srečanje tudi 
pihalne orkestre iz vseh treh posavskih občin ter 
pobrateni orkester občine Markovci in orkester iz 
Samobora. Tako smo 12. 6 . 2004 gostili 15 pihalnih 
orkestrov oziroma okoli 550 godbenikov.

Pihalni orkestri so se na poti v Kostanjevico na Krki 
ustavili v posameznih vaseh KS Kostanjevica na Krki 
in občine Krško, kjer so pripravili krajše promenadne 
koncerte. Zaradi velike gostoljubnosti krajanov in 
vaških odborov, za katero se ob tej priložnosti 
zahvaljujemo, so se godbeniki zadržali dlje, kot j e  bilo 
načrtovano. Sledila je  povorka vseh sodelujočih 
orkestrov po Ljubljanski cesti do kopališča Otok in 
nato še skupen nastop. Orkestri  so složno zaigrali tri 
skladbe, Kostanjeviško koračnico pa je  dirigiral Toni 
I loma n.

Zbrane godbenike in obiskovalce so pozdravili 
predsednik Pihalnega orkestra Kostanjevica na Krki 
Borut Baznik, predsednik Zveze godb Dolenjske in 
Bele krajine Danijel Metelko in župan občine Fanci 
Bogovič. Uradnemu d e lu je  sledila sproščena zabava, 
k i je  nista zmotila niti nevihta niti dež in se je  za mnoge 
končala ob prvih jutranjih žarkih. Dlani in podplate je 
ogrel zlasti nastop godbenikov iz Samobora, sledili pa 
so nastopi še mnogih drugih.

Pihalni orkester je  tako zakorakal v drugo desetletje 

delovanja. Liclija Čcrnoša

l‘oto: Jani Zakšck

Oh tej priložnosti naj se ponovno  zahvalim o  
}*eneralnentu sponzorju Lipi, d.o.o., 

vsem, k i nas podpira te  s f in an čn im i prispevki  

in naši zvesti puhliki, hrez katere hi imelo  

Vse naše delo veliko m anjši pom en.

BOŽIČNO 
NOVOLETNI KONCERT 

PIHALNEGA ORKESTRA
Kostanjevica na Krki z gosti 

Kulturni dom ob 18. 00 uri

PREDNOVOLETNO 
SREČANJE KRAJANOV

Mali plac, po koncertu godbenikov

Foto: Jani Zakšck



— Sporočilo za javnost --------------------
v  Kostanjevici na Krki smo mladi ustanovili kulturno 
umetniško društvo FLOKart. Poleg kulture in 
umetnosti mislimo podpirati tudi ostale projekte kot 
so: tabori, čistilne akcije, skratka vse, kar bi 
spodbudilo dogajanje v kraju. Naš namen je  povezati 
se z ostalimi društvi v Posavju, saj smo skupaj 
močnejši. V mesecu avgustu smo ob sobotali 
predvajali filme ob Krki in kasneje razvili diskusijo, 
organizirali prvo delavnico za otroke.
V decembru bodo delavnice organizirane 18. 12, 19. 
12. ter 27. 12. ob 9. 00 uri zjutraj. Delavnice bodo 
potekale v Kmečkem iiramu na temo praznikov pod 
vodstvom Urške Kuplenik. Prijavite se že prej na 
telefon 031 /703-364 zaradi organizacije za delo.
V društvu si bomo prizadevali delati dobro za naš kraj, 
njegove ljudi in ostale obiskovalce. FLOKart je nova

oblika organiziranosti mladih v našem lokalnem 
prostoru ,  ki temelji  na načelih  svobodnega  
zd ru ž ev a n ja ,  en a k o p rav n o s t i  in v za jem n eg a  
spoštovanja ostalih društev ter organizacij.
Poslanstvo društva je vzpodbujanje kreativnosti pri 
snovanju novih projektov, pomoč pri izvedbi 
projektov, sodelovanje med mladimi in društvi, 
usklajevanje raznih aktivnosti ter obveščanje lokalne 
mladine o tekočih aktivnostih. Želimo pripomoči k 
polnomočnosti naše mladine v družbenem in 
kulturnem dogajanju za vzpodbujanje aktivnosti, ki bi 
se v okviru tega dogajale. Na tak način bi tudi okrepili 
svobodno in demokratično skupnost kraja. Za vse 
informacije smo vam na voljo preko elektronske 
pošte, in sicer t1 okart(2/).emai 1.si.

FLOKart

Iskrice iz plesne si<upine HARLEKIN
Ali se tudi vam zdi, da dnevi kar prehitro polzijo m ed našimi prsti?
Nam se zdijo meseci tako zelo kratki, ko hitimo z vaje na vajo, z nastopa na nastop, s predstave na predstavo. 
Plesalke pa odhajajo in prihajajo. Približno takem ritmu kot na eni mali podeželski avtobusni postaji.

Seveda je vsak nov obraz zanimiv in dobrodošel, a s 
tistimi, s katerimi si že dolgo časa skupaj, se dobro in 
nekako domače počutiš.

V letošnjem letu nas je zapustilo pet dobrih plesalk:
Simona in Ksenija .lereb, Ines Sintič, Kristina Primc in 
Sandra I laisinger. Želimo j im veliko lepega.

Življenje pa gre naprej in priključilo se nam je  kar nekaj 
novink, ki so dobro prestale »vkijučitveno tremo«.

Kaj smo Harlekini počeli to leto? Ah, nič posebnega in 
glamuroznega. Prihajali smo bolj ali manj točno na vaje, 
hiteli na nastope, tekmovali, se veselili in jezili, klepetali, 
delali načrte za prihodnost, se seveda tudi malček kregali 
ampak tudi smejali in zabavali. Skratka vse je  bilo tako 
kol mora biti, kadar se skupaj zbere tako veliko število 
žensk. Še vedno smo brez moškega plesalca. Upamo, da 
bo nekega dne to postal mali Tiven, ki nas tako zavzeto 
spremlja na vajah. Sicer pa letos praznujemo svojih prvih 
petnajst let in tako zaključujemo obdobje plesnega 
otroštva. No, ja, malce pubertete pa si še vedno lahko 
privoščimo, kajne!?

l.etos so bile vse tri selekcije na srečanju plesnih skupin 
občine Krško zelo dobro ocenjene in so se prvič vse tri 
uvrstile na mcdobmočno srečanje in tako je naša 
karavana potovala v Metliko.

Ko boste brali ta članek, bosta za nami tudi obe naši 
celovečerni predstavi. Ob tem bi rada rekla samo to, da 
me vedno znova tako lepo ogrejeta prijaznost in 
ustrežljivost nekaterih naših someščanov, da so mi dnevi, 
polni skrbi, k o je  potrebno postoriti toliko vsega, mnogo 
lepši zaradi njih. Hvala jim od srca za njihove prijazne 
besede in lepa dejanja.

Veste, naj reče kdo kar hoče, ampak skrbeti za to, da stvari 
tečejo tako kot je  treba, da se nobeni od plesalk ne zgodi

Najnilajše llarlckinkc

kaj slabega, da so vsi kostumi, vaje, nastopi tako kot je 
treba in da so otroci siti in zadovoljni, ni mačji kašelj in če 
to počneš že petnajst let, spoznaš in doživiš marsikaj. 
Največ kar pa ti tako delo da, je to, da spoznaš ljudi. Z 
vseh njihovih plati. Ljudje, ki pa sem jih omenila, pa 
imajo tople in čiste duše, pa naj ljudje govorijo, kar 
hočejo.

Če povzamem: lepo je  bilo v teh letih s I larlekini in naj se 
sliši še tako zelo patetično, res s e je  v teh petnajstih letih 
zgodilo nekaj lepega s plesom v Kostanjevici. Najbolj pa 
me veseli, ker se ne pogovarjamo o kakšnih koncih 
ampak samo o načrtih za prihodnost.

Samo še sporočilo ob novem letu.

Imejte se radi in ko slišite dohrofflasho, zaplešite.
Sami zase ali v dvoje.
Sajje vseeno, samo, da vam je  lepo.

Lucija Kuntarič, Vodja plesnih skupin
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Prva dva meseca novega leta tudi v šoi 
in upov, hkrati pa je  to čas, ko se že ozi 
Pred nami pa je  še kup dejavnosti...

Kot že 22 let doslej so se učenci petih razredov tudi 
ferbruarja letos odpravili v / imsko šolo v naravi.
Zaradi neugodnih snežnih razmer so tokrat smučali v 
Cerknem, drugi pa so se medtem pripravljali na osrednjo 
krajevno prireditev ob slovenskem kulturnem  
pra/niku. Na njej je  sodelovala tudi zbirateljica ljudke 
poezije LjobaJenče.

Osmošolci in osmošolke so svoje znanje preverjali na 
različnih tekmovanjih, na državnem Cankarjevem  
tekmovanju pa so 'Fanita l.ovrenčič, Maja Bregar in 
Lea Kuhar osvojile srebrna priznanja.

Na dnevu odprtih vrat so se 6 . marca starši skupaj s 
svojimi otroki preizkusili v ustvarjalnih delavnicah, 
svoje znanje pa so na občinskih in področnih 
tekmovanjih preizkušali veselošoici, mladi Hziki, bralci 
angleške brahie značke in šolski nogometaši. Maja 
Bre}*ar in Stane Tomazin pa sta na državni ravni v 
zgodovini osvojila srebrni priznanji.

Eden večjih projektov v minulem šolskem letu je  bil 
nedvomno dobrodelni koncert, katerega izkupiček je bil 
namenjen Petri in Kristini Gorišek učenkama S. razreda. 
Na izredno dobro obiskani prireditvi je  nastopilo 13 
glasbenih izvajalcev, skupaj pa smo zbrali 1.2 0 0 .()()() 
tolarjev. Petri in Kristini smo kupili opremo za njuni sobi 
in računalnik.

Zabava z Romano Kranjčan

Otroški in mladinski pevski zbor sta sodelovala na 
Pesmi mladih src v Krškem, mladinski zbor pa se je 
uvrstil celo na medobmočno revijo pevskih zborov, ki 
je bila v Novem mestu.

Ob dnevu šole smo pripravili že 15. otroški 
extempore, tokrat prvič z mednarodno udeležbo 
otrok iz Avstrije, Madžarske, Hrvaške in Slovenije.
(jostujočim mladim likovnikom so gostoljubje nudili 
kostanjeviški vrstniki in njihove družine. Šestdeset 
ljubiteljev likovne umetnosti je v šestih delavnicah 
ustvarjalo ob mentorstvu šestih akademskih slikarjev, 
kiparjev in grallkov na temo Pomlad v Kostanjevici. 
Razstavo je  na osrednji kostanjeviški prireditvi ob vstopu 
Slovenije v KU odprl župan Franci Bogovič.

Sola se že dolgo bori za ustrezne pogoje za izvajanje 
športno- vzgojnih dejavnosti, toda kljub neustreznim 
atletskim pogojem so naši učenci v atletiki med 
najboljšimi v občini in regiji (občinska prvaka Kristina 
Primc in Sašo Čučnik na 3(H)m ter Gašper Gramc na 
lOOOm).

Srebrna je bila lansko leto naša barva - tudi na 
državnem tekmovanju iz kemije, kjer je Lara Jordan 
osvojila srebro.

Že nekaj let naši učenci sodelujejo tudi na vseslovenskem 
in vseevropskem likovnem in literarnem natečaju 
Evropa v šoli. Nagradi sta tokrat prejela Matija Strle za 
risbo in Miriam H ribar za literarni prispevek.

Maj nam je  prinesel novo evropsko razsežnost in v 
spomin na vstop Slovenije v HU smo z učenci pri 
Meštrovičevi »materi« zasadili lipo z lepimi mislimi, 
prvošolce pa smo sprejeli med mlade člane RK. Sprejela 
jih je gospa Stanka Černoša, predsednica KORK 
Kostanjevica na Krki.

V najlpšem mesecu smo zaključili tudi z bralno značko. V 
goste smo povabili priljubljenega mladinskega prijatelja 
Primoža Suhodolčana, k i je  zvestim bralcem podelil 153 
bralnih značk, še posebej pa moramo čestitati 36 
vrtičkarjem, katerim so knjige pomagali brati tudi starši. 
Naša šola skrbi za urejeno in čisto okolico, kaj nam 
pomeni ekologija, pa smo predstavili na likotržnici 
osnovnih šol pred 'FAHU centrom v Krškem.
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šolske klopi prineseta veliko novih pričakovanj 
 ̂oziramo proti koncu šolskega leta.

Varnost v cestnein prometu je  še kako pomemben del 
vzgoje, /ato smo tudi letos organizirali pripravo na 
kolesarski izpit za učence četrtih razredov. V sodelovanju 
s PP Krško so vsi učenci uspešno opravili tudi izpitno

Junij je  čas zaključnih ekskurzij, za mlade raziskovalce 
pa je  bil to čas priprav na državno srečanje mladih 
raziskovalcev v Murski Soboti, kjer so Alja 
Mateja Kržičnik in Kla/ka Prpič osvojili bronasto 
pri/nanje za raziskovalno nalogo Kalcij.

Zadnji osnovnošolski dan je velik dogodek tako za 
osmošolce kot za njihove starše in učitelje. Valeto in 
podelitev zaključnih spričeval smo tudi letos pripravili v 
gostilni Žolnir, učence osmih razredov, ki so bili odlični 
vsa leta osnovne šole pa je  na občini sprejel tudi krški 
župan Franc Bog«yTJ\

Sedmošolci so se v zadnji junijskih dneh potili na 
športno-naravoslovnem taboru, prvošolci in njihovi 
starši pa so se veselili prvih (opisnih) ocen.

Prve dni počitnic je  tudi okolico naše šole zajelo neurje, 
kot ga ne pomnimo, a smo za delo poprijeli prav vsi in v 
nekaj urah ni bilo nikjer več sledu divjanja narave.

In stekle so priprave na novo šolsko leto.,,

število učencev v šolskem letu 2()04/05 je  spet precej 
padalo. Ostalo nam je  le še II oddelkov osnovne šole, 2 
oddelka podaljšanega bivanja in 4 oddelki vrtca. 
Devetletka je  prinesla kup sprememb, med drugim 
nivojski pouk v zadnjem triletju, kar pomeni dodatno 
število učiteljev. V sodelovanju z OŠ Podbočje se tako 
med šolama menjava kar 9 učiteljev!

V novem šolskem letu smo poleg rednega pouka in letne 
šole v Naravi v Nerzinah (za učence 4. razreda) pripravili 
tudi prireditev ob 1'cdnu otroka in prvi nogometni 
turnir za »pokal starejša šolskega igrišča«, na katerem 
so sodelovali starši in občinski svetniki z županom na 
čelu. Upamo, da bo teh turnirjev čim manj!

Foto: Lidija Stipanič

(icncracija učencev 20()3/2()04 ob zasaditvi lipe
r j a I H .’ .v . ', I I

Ob krajevnem prazniku smo gostili osrednjo krajevno 
proreditev s podelitvijo krajevnih priznanj. Med 
dobitniki sta bila tudi »naša« Jožica Čukajne in Andrej 
Jordan.

V oktobru smo gostili tudi regijsko tekmovanje iz 
logike, naši učenci pa so na državnem preverjanju Kaj 
veš o sladkorni bolc/ni osvojili dve zlati (Ana Zulič, 
Komana Mahne) in eno srebrno 'T^riznanje (Maja 
Janškovec).

Novembra smo s pesmijo in plesom razveselili starejše 
krajane, ki so se zbrali na vsakoletnem srečanju v gostilni 
Žolnir, sedaj pa že uživamo v radostih veselega decembra 
in se veselimo Božička.

I*ri dobrodeln i akciji 
»1'udi v moji sobi /a r i  soiicc«

sm o  s pom očjo  učencev  naše šole, krajanov  
in delovnih  organizacij  /b r a l i  t . 200.000 SM'

/ a  Krist ino in Petro C orišek .

Zbrani denarje Upravni odbor šolskega sklada 
razporedil takole;

- 200.()()() za zidarska dela na podlagi računa,
- 214.387 za računalnik in pripadajočo opremo,
- 299.923 za opremo dveh sob,
- 484.000 pa smo nakazali učenkama

na njuna tekoča računa.

Hvala vsem , ki ste pri tej akcij i pom agali .



TURISTIČNO DRUŠTVO Kostanjevica na Krki V LETU 2004

Turistično društvo Kostanjevica na Krki je  bilo tudi v 
letošnjem letu zelo aktivno. V okviru društva že vrsto let 
deluje sekcija Šelmarji, ki je  v začetku leta pripravila 
tradicionalni program Šelmarije. V grbu Šelme je 
zapisana letnica 1854, kar smatramo kot začetek 
organiziranega pustovanja. Tako je  bil letošnji pust v 
znamenju praznovanja 150-letnice Šelme, čast vodenja 
Pribrcenhausa v jubilejnem letu pa je  na občnem zboru 
prevzel Toni Kastelic.

Poleg pustnega rajanja turistično društvo in Šelmarji 
organiziramo tudi Kostanjeviško noč, kije  ena naj večjih 
prireditev v našem kraju. Letošnja prireditev je  prvič 
potekala dva dni. V petek je kolesarska sekcija Landstrass 
organizirala nočno kolesarsko dirko, sobotni program 
pa je  poleg okrašenih čolnov, srečanja pustnih skupin, 
srečelova in ognjemeta dodatno obogatil še popoldanski 
program za otroke s skupino Čuki.

Kolesarji Landstrassa so v letošnjem letu organizirali kar 
dva v/pona na Poloni, in sicer v aprilu in oktobru. Ob 
tem smo oktobra v okviru praznovanja krajevnega 
praznika že tradicionalno organizirali tudi srečanje 
krajanov na prireditvi Jesen na Ta malem plac.

Prejšnji mesec je  turistično društvo v vhodnem prostoru 
odprlo novo j»alerijo Kasic. Otvoritev prve razstave je  
bila posvečena spominu na Aleša Požgaja, ki kot prvi 
avtor razstavlja v tej galeriji.

Šelmarji smo v letošnjem letu sodelovali tudi na številnih 
prireditvah zunaj domačega kraja, kot so Jernejevo in 
srečanje pustnih skupin v Markovcih. Pomemben 
dogodek v iztekajočem se letu pa je  bila tudi ponovna

otvoritev turistično-informacijske točke v Kostan
jevici na Krki, ki deluje v okviru Galerije Božidarja 
Jakca, v nekdanjem samostanskem mlinu.

V turističnem društvu potekajo številne aktivnosti, k ijih  
je  v kratkem članku težko opisati. Pester mozaik 
dogajanja s požrtvovalnim delom skozi celo leto 
oblikujejo posamezniki, zato smo veseli, da sta v 
letošnjem letu posebno priznanje krajevne skupnosti 
dobila Marjeta Jankovič, k i je  deset let vodila turistično 
društvo, in Tine Hodnik, ki je  že dolga leta nepogrešljivi 
člen naših prireditev.

Matej Drobnič,, predsednik TD Kostanjevica na Krki

Foto: Jani Zakšck

Na zdravje za srečno pot

Bili smo družina mladih
Vse je  bilo olrošiio lahko. Nobenih skrbi, težav, 
ničesar. Bili smo družina mladih. Skupaj smo 
odraščali, skupaj spoznavali meje mogočega.
Tekla so leta.
Nič ni bilo narobe, 
nič nemogoče.
B ilje  le otroški smeh, 
tvoje igrive očke, bil si ti.

Spomini, različni, pa 
vendar je  vsakem zapisana 
sled tvoje energije 
in neobremenjenosti.
Se še spominjaš tvoje prve 
ljubezni iz vrtca, prvega 
odhoda od doma, na tako 
željeno šolanje v' Ljubljano.
Se spomniš tistih dolgih 
poletij, ko smo skupaj 
zganjali norčije ob Krki, ko smo polni entuziazma 
skupaj naredili prvo razstavo slik in jbtograjij. Tistega

novega leta, polnega snega, veselja in sreče, da bomo 
skupaj preživeli še eno nepozabno leto. 7 voj nasmeh 

je  polepšal marsikateri deževen dan.
Tisti, ki te poznamo, vemo, 
da nisi živel zdolgočaseno 

in naveličano ampak polno 
in kvalitetno življenje. 

Izkoristil si trenutke, če pa 
jih  ni bilo. s ijih  ustvaril. 

Bil si dobrodošel vetrič 
drugačnosti.

Vse to in še tisoč drugih stvari 
smo mi, mi skupaj s tabo.

Vedno si bil pripravljen 
pomagati, če si le lahko.

V svojem srcu si preprosto 
imel prostora za vse nas.

Minljiv s i , le tvoja dela so tvoj spomin.
Aleš, hvala ti. Saša Sintič



JAMAR|I PRAZNUJEMO LET

Začetki organiziranega jamarstva na Dolenjskem segajo 
v zgodnja šestdeseta leta. Kraška jama, takrat znana pod 
imenom »Studena jama«, je  pritegnila zanimanje 
tabornikov iz Novega mesta. Navdušenje je bilo tako 
veliko, da so še istega leta 1962 v Novem mestu 
ustanovili »jamarski klub Vinko Paderšič Batreja«.

Le dve leti kasneje, leta 1964, je bila ustanovljena sekcija 
v Kostanjevici na Krki. Sekcija je imela svoje vodstvo, pa 
tudi računsko knjižico, ter je  do svoje osamosvojitve 
delovala kot del novomeškega kluba. Zato zdaj 
upravičeno trdimo, daje  bil podzemni svet Studenejame, 
ki jo  danes imenujemo Kostanjeviška jama, zibelka 
dolenjskih jamarjev.

V iztekajočem letu so bile naše aktivnosti podrejene 
organizaciji, posodobitvi in izvajanju turistične ponudbe 
Kostanjeviške jame, raziskovalnemu delu in seveda 
praznovanju 40-letnice delovanja. Največ aktivnosti je 
bilo namenjenih vzdrževanju jame in okolice. Uspešno 
smo zaključili pomemben projekt na posodobitvi 
električne napeljave v jami. Namestili smo 25 KW ločilni 
transformator, s tem smo bistveno povečali varnost 
obiskovalcev, jamskih vodnikov ter vzdrževalcev. 
'1'uristični obisk jame je bil na nivoju zadnjih let. 
Obiskovalci so prihajali iz 21 držav sveta. Poleg pohval o 
urejenosti in lepoti jame pa zasledimo vse več kritik nad 
cesto, ki pelje turista do jame. Turisti nas sprašujejo, 
zakaj so že skoraj vse kozje steze asfaltirane cesta do tega 
kraškega bisera pa ne. Mogoče pa bo na lokalno oblast 
blagodejno vplivala novica, da smo v Kostanjeviški jami 
odkrili zlato žilo. Mikrolokacija je za enkrat še zelo 
varovana skrivnost, ki jo  poznajo le najbolj zvesti člani 
kluba.

Vsakoletno strokovno ekskurzijo smo letos izvedli na 
Kras. Poleg nekaterih spominskih obeležij iz 1. svetovne 
vojne smo si ogledali tudi čudovito »Leopoldovo jamo« 
in nekaj manjših jamskih objektov, kjer hranijo Teran.

V zgodnjem poletju smo izvedli načrtovano odpravo na 
Velebit. Odprave se je udeležilo 7 naših članov. Kako 
problematično je  komuniciranje in dogovarjanje s 
hrvaškimi oblastmi, smo občutili na svoji koži, ko smo po 
šestih mesecih čakanja, prošenj in urgenc, le nekaj dni 
pred odhodom, dobili negativen odgovor za bivanje in 
raziskovanje na terenu nacionalnega parka Paklenica. V 
zadnjem trenutku smo morali spremeniti lokacijo in 
vsebino odprave. Kasneje se je  izkazalo, da bi bilo bolje, 
če ne bi iskali dovoljenja. Razmere na terenu so takšne, da 
ne vedo, kdo pije in kdo plača, kaj šele, da bi kdo vedel, 
koliko jam imajo raziskanih. Tako nam je vseeno uspelo 
tudi brskati po Paklenici celo nekaj jam smo evidentirali 
in nekaj tudi dokumentirali. V novembru smo se udeležili 
obmejnega srečanja v organizaciji speleološkega kluba 
Samobor na liudinjaku. Ob tej priliki smo si nekateri 
člani ogledali trenutno največjo jamo na južni strani 
Gorjancev, ki se imenuje »Provala« ( dobrih 1800 m ).

Foto: Arhiv .jamarskega kluba

Razvitje obnovljenega klubskega praporja

Osrednja prireditev ob 40-Ietiiici je bila 10. 12. 2004. 

Dan odprtih vrat Kostanjeviške jame:

- ob 16:30 voden obisk po turističnem delu jame, 
krajši kulturni program in nagovor predsednika kluba.

- V drugem delu, kije potekal v prostorih turistične 
kmetije Colarič, smo po pozdravnem govoru 
predsednika klubajamarjev Kostanjevica na Krki, 
Braneta Čuka, in predsednika.lamarske zveze 
Slovenije, g. Jordana Guština, razvili obnovljen 
klubski prapor.

Nove trakove so darovali:
Jamarski klub »Črni galeb« Prebold,
Zavarovalnica Trij»lav, ()E Krško, Občina Krško, 
Krajevna skupnost mesta Kostanjevica na Krki, 
Pihalni orkester Kostanjevica na Krki,
Društvo vinojjradnikov KostanJeviciT na Krki, 
Ribiška družina Kostanjevica na Krki.

Spominske žebljičke so dodatno darovali sledeči člani: 

Srebrni žebljiček: Ro/ika Boltes, Milan Polovic 

Zlati žebljiček: Jure Jurečič, Franc Jerele,
Matej Kuhar, Gregor Čuk

Skupno je  na drogu 92 zlatih in srebrnih žebljičkov.
Vsem darovalcem naj lepša hvala.

I\)deljena so bila tudi priznanja za dolgoletno 
prijateljstvo in sodelovanje, ki so jih  prejeli:
Občina Krško, Zavarovalnica 1'riglav OE Krško, 
Jamarski klub »Črni galeb« Prebold, Jamarsko  
društvo Se/ana, Speleološki klub Samobor.

Priznanje za dolgoletno zvestobo in delo v klubu:
Jože Javoršek, Jože Cvelbar, Iztok Bi/jak,
Oton Petrinčič, Tone (iriovič, Stanko Pešič.

Posebno priznanje so prejeli: 
gospod Lojze Urek in Jamarski klub Novo mesto. 

Sledila je  multivizijska predstavitev letošnje odprave na 
Velebit, ki smo jo kljub težavam izvedli v osrčju 
nacionalnega parka Paklenica, po njej pa družabni večer 
ob cvičku in dobrotah Turistične kmetije Colarič.

Brane Čuk
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I'oto: Arhiv I’CII)

GASILSKO DRUŠTVO
Kostanjevica na Krki

Kot vsako leto smo sc tudi letos v začetku leta zbrali na 
občnem zboru gasilskega društva. Realizirali smo plan 
dela, ki Je bil zastavljen za prejšnje leto in sestavili 
novega. Čeprav je  bil plan dela izpolnjen, je bilo potrebno 
nekatere stvari ponovno predelati. 1'udi za tekoče leto 
smo si zastavili velike cilje.
Letošnje leto je  na gasilskih tekmovanjih Kostanjevico 
zastopalo rekordno število desetin. Na občinsko 
tekmovanje, kije  potekalo na hipodromu Brege, so odšle 
kar štiri desetine. Imeli smo pionirsko, žensko in dve 
članski desetini. Prvič se lahko pohvalimo tudi z žensko 
desetino. Vse desetine so se odlično izkazale, saj so 
dosegle lepe rezultate.
Tudi letos smo sodelovali pri čistilni akciji reke Krke. Ker 
imamo v društvu motorni čoln, smo potapljaškemu 
društvu Vidra pomagali pri odvozu najdenih stvari v reki 
na kopno.
V oktobru, mesecu požarne varnosti, je v Kostanjevici

potekala sektorska vaja gasilskih društev. Kot izbrani 
goreči objekt jc bila izbrana tovarna Lipa Kostanjevica 
Vaja je  potekala dlje časa, saj je bilo poleg gašenja 
prikazano tudi reševanje in dovoz zadostne količine 
vode. Po končani realizaciji vaje se je  izkazalo, da so 
društva, kljub svoji skromni opremi, sposobna 
obvladovali tudi tako velike požare.

Miro Drobnič, Tajnik PGD Kostanjevica

RIBIŠKA DRUŽINA Kostanjevica na Krki v letu 2004
Lani je  Ribiška družina Kostanjevica na Krki praznovala jubilejno 50. leto obstoja 
in delovanja, letos pa svoje poslanstvo nadaljuje z aktivnim upravljanjem z reko Krko 
in njenimi pritoki od mostu v Mršeči vasi pri Šentjerneju do izliva potoka Sušice pri Podbočju.

1. PORIBLJAVANJE VODA
V potoke (salmonidne ribolovne vode) smo vložili 
potočnico, v reko Krko (ciprinidna ribolovna voda) pa 
avtohtone vrste rib: ploščiča, linja in ostriža. Zelo delovni 
smo letos bili clektroribolovci, saj smo opravili izlov 
potočnice iz vzrejnega potoka Skradnja pa tudi 
intervencijske izlove iz potokov, preko katerih so speljani 
objekti (nadvozi) na novi avtocesti skozi Krakovski gozd. 
(jre za naslednje potoke: Lokavec, Vclikovaški potok in 
Senušo. Presenečeni smo bili nad bogastvom ribjih vrst v 
teh potokih.

2. RIBIŠKATKKIMOVANJA
Ribiška družina vsako leto organizira kar nekaj 
tekmovanj v lovu rib s plovcem. Tako smo organizirali 
tekmovanje v ligi ZRI) Novo mesto, družinsko 
tekmovanje na ribniku v Karlčah, kot vrhunec sezone pa 
tekmovanje v lovu rib s plovcem za »Pokal Kostanjevice 
2004« z mednarodno zasedbo, katerega se je  udeležilo 9 
ekip. Zmagali so gostje iz Srbije pred ekipo iz Črnomlja 
in ekipo Van Den Lynde-Kostanjevica na Krki. 
Tekmovanje je  bilo zelo uspešno, saj so tekmovalci ujeli 
veliko rib, največ Srečko LAMU1' iz ekipe iz Novega 
mesta, in sicer 16. 770 gramov v treh urah tekmovanja.

3. RIBNIKI
Ob upravljanju s tekočimi vodami ima naša ribiška 
družina v lasti tudi dva ciprinidna ribnika v Karlčah in pri 
(iradu. Prvi je  komercialni ribnik, ob katerem se ribiči 
lahko naužijejo ribolova predvsem v času lovopusta na 
reki Krki. Drugi je vzrejni ribnik, v katerem vzrejamo 
krapa in linja za vlaganje v komercialni ribnik v Karlčah

in v Krko. Po devetih letih od zadnjega praznjenja ribnika 
v Karlčah smo letos pristopili k temu opravilu. Izlov je bil 
uspešen, saj smo izlovili skoraj 400 kilogramov rib. V 
zimskih mesecih bomo pristopili k sanaciji jezu na 
ribniku ter ga pripravili na novo sezono.

4. ČLANSTVO
V letu 2004 je  v naših vrstah bilo 147 polnoletnih članov 
in 15 mladincev oziroma pionirjev. Zadnja leta se število 
članov žal zmanjšuje. Vsekakor je  za ribiško družino to 
velika preizkušnja in izziv. V preteklih letih smo se za 
vedno poslovili od nekaterih dolgoletnih aktivnih članov: 
Jožeta HODNIKA, Staneta VODOPIVCA, Staneta 
ŽABKARJA, Milana PISKA, Janeza ČLRNHIA iz 
Mršeče vasi in Albina ZUPANČIČA. Ob tej priložnosti se 
jim še enkrat zahvaljujemo za ves trud in vloženo delo.

1'oto: Arhiv RD Kostanjevica

Izlov potočnice iz v/rcjncga potoka Škraduja (maj 2004)
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Nazdravimo ob novem letu !
Leto je  naokoli in zopet je  primeren čas, ko tudi v našem društvu ugotavljamo, seveda predvsem kot 
vinogradniki, če smo dobro izkoristili naravne danosti in postorili vse, kar je  bilo potrebno.

Verjetno smo lansko leto preveč gledali v nebo in prosili 
dežja, ker smo ga v letošnjem letu dobili v takem izobilju, 
da nismo vedeli, kam z njim. Namesto s sušo smo se med 
letom ubadali z mokrim in hladnim vremenom in 
posledično z močnim napadom peronospore. Ker pa ima 
medalja dve plati, so se tokrat veselili trgovci, ki 
prodajajo zaščitna sredstva, in na koncu tudi tisti, ki tržijo 
sladkor.

Naše vinogradniške skrbi v zvezi z vremenom so se vsaj 
za silo pomirile v sončni jeseni, ki je  omogočila, da smo 
pridelek le pospravili  v kleli. 'I'rte prehladnih 
pomladanskih mesecev niso mogle v celoti nadoknaditi 
in kjer je  bilo grozdja preveč, ni povsem dozorelo.

Sedaj so v glavnem že tudi kletarske mojstrovine za nami 
in ugotovimo lahko, da žejni ne bomo. Za razliko od 
lanskega leta so letošnja vina »bogata« s kislinami in 
potrebno bo kar nekaj umnih potez, da bomo zadevo 
spravili v red. Morda bo kje potrebno tudi polnočno 
zvonjenje, kije šlo lani kar v pozabo.

Na cvičkariji jc bilo spet veselo

Ja, leto je  res hitro minilo, pa vendar je  to obdobje 
zaznamovalo kar nekaj dogodkov.

Žal smo letos izgubili našega častnega člana in mentorja, 
gospoda Darka Marjetiča. Na zadnjo pol smo ga 
pospremili letos spomladi. V spominu nam bo ostal kot 
prijatelj, strokovnjak in kot »oče cvička P'1'P«.

Vstopanje Slovenije v združeno bwropo zaenkrat 
zaznamuje prilagajanje zakonodaji, lina od prvih akcij je  
zaostritev pogojev pri uporabi l1to-farmacevtskih 
sredstev, po domače, zaščitnih sredstev, ki se uporabljajo 
v kmetijstvu. Brez obotavljanja lahko rečemo, da so fito
farmacevtska sredstva nujno zlo inje še kako pomembno, 
da se v vseh pogledih uporabljajo optimalno in skladno s 
predpisi.

Društvo vinogradnikov Kostanjevica je med prvimi 
organiziralo predavanja na to temo. Udeleženci smo po 
predavanjih opravili tudi izpit, ki velja za naslednja 3 leta.

n ak a r  bo p o t re b n o  p re iz k u s  zn an ja  o b n o v i t i .  
Udeležencev je  bilo preko 100 in to iz vrst društva pa tudi 
izven. Tudi na račun tega predavanja se je  število članov 
društva krepko povečalo, tako da nas je sedaj že 190.

Ce bo zanimanja zadosti, bomo za zamudnike tečaj 
ponovili. Od leta 2006 ne bo možno niti nabaviti niti 
uporabljati tlto-farmacevtskih sredstev brez potrdila o 
preverjenem znanju o uporabi.

Včasih rečemo, da se brez ciganke nič ne ve, pa vendar je 
bilo že v lanskih Kostanjeviških novicah prognozirano, 
da bomo verjetno še petič zapored izpeljali prireditev 
'leden cvička. In smo jo.

Na ocenjevanju je  bilo preko 700 vzorcev vina in od teh je 
bilo kar 200 ocenjenih z zlato medaljo, 36 pa je  prejelo 
veliko zlato medaljo oziroma naziv Prvak sorte.
Tudi naše društvo s e je  na ocenjevanju dobro odrezalo. 
Skupno smo prejeli 53 medalj. Posebno mesto gre 
našemu članu Marjanu Jeleniču, ki je  za svoja vina sam 
prejel kar 7 zlatih medalj, pa 3 velike zlate medalje in 2 
naziva »Prvak sorte«. Če temu dodamo še podatek, d a je  
naš član 1'oni Jarkovič samo za las zgrešil že drugi naziv 
Kralj cvička, dodaten komentar ni potreben.

Dobili smo torej novega kralja oziroma tokrat kar kraljico 
cvička, pa princeso in ambasadorja ter župansko 
konkurenco iz sosednje občine v vlogi predsednika 
organizacijskega odbora.
Društvo je  napelo vse sile in po naši oceni prireditev 
uspešno zaključilo. Žal pa močne podpore iz svojega 
okolja nismo imeli.

V društveno dejavnost je treba všteti še v aprilu 
organizirano društveno ocenjevanje vina, letnika 2003 pa 
predavanje na temo »Priprava na trgtev« in decembrske 
aktivnosti.

V okviru društva bo 16. decembra potekalo ocenjevanje 
mladih vin, še pred tem pa se bomo odpravili na 
strokovno ekskurzijo v Ptujsko klet, kar je  na nek način 
poslalo že tradicionalno srečanje članov društva ob 
zaključku leta.

Na koncu naj ponovim sicer močno obrabljeno pa vendar 
vedno aktualno misel: Še eno leto gre h koncu in želimo 
si, da naslednje ne bo slabše.

V imenu Društva vinogradnikov Kostanjevica želim 
vsem bralcem Kostanjeviških novic

vesele praznike in srečno, zdravo ter uspešno novo letol

Rajko Gorenc, Društvo vinogradnikov Kostanjevica

V kolikor ste zainteresirani za opravljanje tečaja 
iz fitofarmacevtskih sredstev (zaščitna sredstva) 

bo Društvo vinogradnikov organiziralo tečaj 
Informacije: Stane Tomazin, GSM: 031-650-305 

Rok prijave: 10. januar 2005



Predstavitev društva GORJANSKA KONJENICA Kostanjevica na Krici

Društvo Gorjanska konjenica Kostanjevica na Krki je 
bilo ustanovljeno leta 1997 in šteje 38 članov. Smo ena 
izmed prvih konjenic v Sloveniji, ki je  preko Treking 
združenja Slovenije tudi članica Konjeniške zveze 
Slovenije. Društvo vsako leto organizira večdnevni 
pohod na konjskem hrbtu po obronkih Gorjancev, tako 
imenovano Gorjansko konjenico, katere se udeležijo 
konjeniki iz vse Slovenije. Priredimo tudi blagoslov konj 
pri cerkvi Matere dobrega sveta na Slinovcah, ki z leti 
postaja tradicionalno. Lani smo prvič in prvi v Sloveniji 
sredi meseca avgusta organizirali nočni pohod na 
konjskih hrbtih in prvo konjeniško-polharsko noč. Obe 
prireditvi smo tudi letos uspešno pospravili pod streho in 
tako postajata tradicionalni. S tem sc lahko pohvalimo, da 
so vsi naši projekti skrbno načrtovani, v katere je  vloženo 
veliko dela, truda in dobre volje, in da niso le muhe 
enodnevnice. Skratka, trudimo sc pri promociji in 
razvoju turistične ponudbe tega lepega dela Slovenije.

Leta 2002 je  Društvo (jorjanska konjenica pristopilo k 
nakupu gozdarske hiše »Konjeniškega doma« na Opatovi 
gori. Menimo, da za razvoj turizma in naše dejavnosti 
potrebujemo izletniško točko na Gorjancih. Dom 
preurejamo za potrebe prenočišč, organizacije raznih 
raziskovalnih taborov za otroke in mladino, treking in 
kolesarske postaje, planinske točke in podobno. V 
mesecu maju in Juniju 2003 smo opravili prva 
adaptacijsko prenovitvena dela. Zamenjali smo dotrajano 
strešno kritino, strešno konstrukcijo, žlebove. Obnovili 
in nadkrili smo tudi teraso, ki danes krasi pročelje stavbe, 
'lako smo pridobili pomemben prostor za organizacijo 
raznih prireditev kakor tudi prostor za malico in počitek 
m im o id o č ih  p la n in c e v ,  k o le s a r j e v  in d ru g ih  
obiskovalcev, ki zahajajo v ta prelep del CJorjancev.

Letos smo urejali okolico in pročelje Konjeniškega 
doma. Uredili smo parkirne prostore, dogradili 
nadstrešek ter ograjo terase in balkona. S tem smo 
zaključili zunanjo ureditev Konjeniškega doma, ki sc 
krasi s podobo in se z videzom staplja v naravno okolje.

I r̂i pregledu ciljev za leto 2005 se je  izkazalo, da je  za 
kakovostno izvedbo zastavljenih prireditev na naši 
posesti nujno potrebna adaptacija kuhinje in sanitarnih 
prostorov. Jasno zastavljeni cilji nam tako dajejo nov 
zagon in željo po zaključku našega skupnega projekta. 
Prepričani smo, da nam bo uspelo realizirati zastavljene 
cilje in prireditve, s katerimi se še posebej radi pokažemo, 
pa čeprav smo majhno, a vendar zagnano in marljivo 
društvo, ki se trudi ustvariti dobro ime predvsem v 
domačem koncu kakor tudi v širši okolici.

Lep konjeniški pozdrav! 
Emir Šoštarcc, Tajnik društva Gorjanska konjenica

Konjeniki pred Konjeniškim domom na Opatovi gori

D R U Š T V O  

D O M A Č E  

K O L I N L
Kostanjevica na Krki

Društvo domače koline deluje že peto leto. Ustanovljeno 
je  bilo predvsem zato, da bi usposabljalo izdelovalce 
domačih mesnih dobrot, ki naj bi svoje izdelke na 
občasnih tekmovanjih tudi predstavili. Meseca januarja 
2004 so sc člani društva sestali na občnem zboru v 
gostilni Kmečki hram v Kostanjevici, kjer so ocenjevali 
krvavice in pečenice.
Ocenjevanje suhomesnatih izdelkov pa je  potekalo 
30.4.2004 v gostilni Žolnir. Na tekmovanju so sodelovali

tudi izdelovalci suhomesnatih izdelkov iz sosednjih 
občin: Brežic, Sevnice in Novega mesta.

Predstavnik glavnega pokrovitelja občine Krško, župan 
Franci Bogovič, je podelil priznanja najboljšim.

V kategoriji salame je /ma^al Sandi Tršinar iz Gornje 
Prekope, najboljše  k lobase je  izdelal Vinko  
Štembcrj»er iz Šentjerneja.
Največ točk za vzorec šinek-bržola je dobila Nevenka 
Hribar iz Sajevc, ki je zmagala tudi v kategoriji 
Hamburška slanina.

ČMani društva zelo dobro sodelujejo tudi z Društvom 
vinogradnikov iz Kostanjevice na Krki. Z njimi so bili 
aktivni na kostanjeviški cvičkariji in decembra zaključili 
leto s skupnim izletom na Štajersko.

K O S T A N I E V I S K E

NOVICE Izdaja KS Kostanjevica na Krki 
Janez Zakšek, Anica Žugič, Lea-Marija Colarič, Marjana Krhin, Melita Skušek, Metka Kranjčevič 

Naslov: KS Kostanjevica na Krki, Ljubljanska 7, Kostanjevica-Telefon: 07 49 87 275 - L-mail: krka-ks@volja.net
Izdelava: Rabzelj grafika - Naklada: 1 ()()() izvodov
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Š P O R T N O  
D R U Š T V O  
KOSTANJEVICA

Športno društvo Kostanjevica jc  v letu 2004 doživelo 
nekaj kadrovskih in organizacijskih sprememb. Na 
občnem zboru je bil izvoljen nov predsednik - Boris 
Polovic, kije  zamenjal dosedanjega predsednika Matjaža 
Drmaža. Zamenjanih pa je  bilo tudi več kot polovica 
članov upravnega odbora. Novi člani upravnega odbora 
so: Janez Polovič, Matjaž Drmaž, Leopold Bučar in 
Boštjan Tomazin. Na občnem zboru je  bilo ugotovljeno, 
da statut društva ni prilagojen potrebam delovanja 
društva. Predlagane in v statut vnesene so bile predvsem 
spremembe o celostni podobi ŠD Kostanjevica ter o delu 
nekaterih organov društva.

Za leto 2004 je bila izdana zloženka s pregledom vseh 
prireditev in aktivnosti društva. Izvedenih je bilo tudi 
nekaj rekreativnih tekmovanj. Tako je bil meseca julija 
triatlon za člane društva. Zmaga Uroša Bršca ni bila 
presenečenje, drugi jc bil Matjaž Drmaž, tretji pa Primož 
Pibernik.

Na dan Kostanjeviškc noči smo v sodelovanju z 
Mladinsko športno zvezo Posavja izvedli turnir v odbojki 
na mivki. Turnirja se je  udeležilo rekordno število ekip iz 
vse Slovenije; 25 moških in 12 ženskih. Sodelovale so 
tudi tri ekipe iz Kostanjevice.

12. septembra je  bila izvedena organizacijsko in finančno 
najzahtevnejša športna prireditev - 19. Kostanjeviški tek 
ob Krki. Tek je bil organiziran v okviru prireditve 
»Slovenija leče« ter v sklopu teka Dolenjske za pokal 
Dolenjskega lista in teka za pokal občine Krško. V vseh 
kategorijah se g a je  skupaj udeležilo več kot 200 tekačev 
iz Slovenije in tujine. Odlično sta se odrezala tudi člana 
našega športnega društva, saj sta osvojila pokal za 
najhitrejšega v občini Krško, in sicer: Uroš Bršec v 
kategoriji do 45 let in Leopold Bučar v kategoriji nad 45 
let. Leopold B učar je  bil hkrati tudi glavni organizator 
prireditve. Ob tej priložnosti se mu zahvaljujemo za 
odlično organizacijo prireditve in promocijo društva ter 
mesta Kostanjevica. Zahvaljujemo se tudi vsem 
prostovoljcem, ki so pomagali pri izvedbi. Tek je  bil tudi 
medijsko zelo odmeven, saj so o njem poročali v 
Dolenjskem listu. Sportskih novostih. Udarnem listu in 
na nekaterih radijskih postajah.

Ob koncu septembra je  bil pod pokroviteljstvom 
Zdravilišča Šmarješke Toplice izveden 4. VIP turnir za 
člane ŠD. Udeležilo se ga je 15 članov. V konkurenci 
članov je  prvo mesto zasedel Srečko I3eševič, drugo 
Predrag Šešek, tretje Matjaž Drmaž. Med mladinci je bil 
prvi Matija Tomazin, drugi Žiga Cmerenšek, tretji Stane 
Tomazin.

V sklopu prireditev krajevnega praznika smo v mesecu 
oktobru izvedli turnir v malem nogometu za pokal mesta 
Kostanjevica. Prva je  bila ekipa Orehovec, druga Rock 
CalTe, tretji pa so bili Smrkci.

Vodstvo ŠD Kostanjevica sije v začetku leta 2004 zadalo 
cilj, da pritegne k aktivnem sodelovanju kar največje 
število športnikov in ostalih simpatizerjev športa v 
Kostanjevici in okolici ter da ohrani že tradicionalne 
športne prireditve. Večje število članov namreč ponuja 
večje možnosti za organizacijo novih rekreativnih 
aktivnosti, tekmovanj ter drugih oblik druženj. Veliko 
truda bo še potrebno vložiti predvsem na področju 
spremembe razmišljanja o vlogi in pomena športa za 
vsakega posameznika in za okolje v katerem živimo. V 
letu 2005 bomo z delom nadaljevali v nezmanjšanem 
obsegu. Posebna pozornost bo namenjena predvsem 
izvedba tradicionalnega, 20. Kostanjcviškega teka ob 
Krki. Da bo prireditev izvedena na takšnem nivoju kot si 
zasluži, bo potrebno sodelovanje vseh, tako krajanov, 
organov krajevne skupnosti, podjetij, predvsem pa 
članov društva.

Boris Polovič, predsednik ŠD Kostanjevica

Tik pred startom

REKREACIJA

Vsem tistim, ki hočete poskrbeti 
za boljše psihofizično počutje sporočamo, 

da se bo začela rekreacija 
pod vodstvom fizioterapevtke Sandre Jerele, 4.1.2005 

v telovadnici OŠ Jožeta Gorjupa 
v Kostanjevici na Krki.

Vaje, ki bodo potekale v večernih urah od 
18-19.30 bodo namenjene za krepitev 

in raztezanje telesa s poudarkom na hrbtenici.

Informacije na telefon:
07 49 87 339, 031 882 822

Združenje borcev in udeležencev NOB, društvo za 
ohranjanje vrednot in tradicije NOV, Krajevna 

organizacija Kostanjevica na Krki, iskreno voščimo 
vesele, poskočne in prijetne božične in novoletne 

praznike pa tudi srečno in uspešno novo leto 2005.

upravni odbor ZB Kostanjevica

Vsem članicam in članom ZLSD, simpatizerjem, ljudem 
dobro volje in tvorcem za lepši jutri čestitamo in želimo 

srečno novo leto 2005.

vodstvo ZLSD Kostanjevica na Krki
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PLANINCI V LETU 2004

P o h o d n ik i  v V isokili t u r a h  v s k u p in i  Anko(>hi p r i  koči A r t h u r  von 
S c h m id  I l a u s  (Avstri ji i ).  V o / a d j u  os vojen  v r h  S au lc ck  3085 ni.

I.clošnjc leto ljubiteljem gora ni bilo najbolj naklonjeno. 
Slabe vremenske napovedi so povzročile kar nekaj 
preložitev in odpovedi pohodov. Člani Planinskega 
društva Polom Kostanjevica smo se slabim vremenskim 
razmeram zelo dobro upirali. Organizirali smo kar 14 
pohodov po slovenskem sredogorju in visokogorju ter 
tudi v tujini.
Naši markaeisti so bili aktivni na celotnem področju 
vzdrževanja poti na območju PD Polom. Ker smo glede 
na potrebe društva ugotovili, da imamo premajhno

Aktiv kmečkih žena Pod Gorjanci

Aktiv kmečkih žena pod (lorjanci je 23. K).2004 priredil
2 .srečanje ljudskih pevcev in godcev pod imenom 
Zapojmo pod Cjorjanci.
Letošnjo prireditev so popestrile številne gostujoče 
skupine: Trebeški drotarji. Fantje s Preske, Solzice iz 
Budne vasi. Pevci z Rake, Dušice iz Podbočja in 
Bučenski ramplači. Za sproščeno in prijetno vzdušje sta 
poskrbela med drugimi tudi povezovalca programa 
Mojca Abram in Primož Strajnar.
Po končanem koncertu so nas v preddverju Kulturnega
doma v Kostanjevici na Krki spet čakale obložene mize
prijaznih gostiteljic, kjer je  bil čas za prijeten klepet in
izrekanje čestitk vsem nastopajočim.
Žal pa si stavba, v kateri je bila tako prijetna prireditev,
vse manj zasluži ime kulturni dom.

 —  Jani Zakšek

število vodnikov, smo v naslednjem letu prijavili kar pet 
novih tečajnikov za vodnike.
Ker se društvo iz leta v leto veča in ker povečujemo tudi 
število organiziranih pohodov ter sodelovanj z drugimi 
planinskimi društvi, smo se v letošnjem letu odločili, da 
razvijemo svoj prapor. V petek, 5. marca, smo ga na 
rednem občnem zboru predstavili svojim članom in 
ostalim povabljenim. S praporom želimo še bolj utrditi 
delovanje naših članov ter spodbuditi tudi nove.
V prihajajočem letu vabimo vse svoje člane ter tudi nove 
na Občni zbor, ki bo predvidoma v začetku marca. 
Seznanili vas bomo z opravljenim delom v preteklem 
letu, predstavili nov bilten ter zastavili program pohodov 

vprilKKlnjemlclu.______________________ Roher, Otokar

SREČANJE STAREJŠIH KRAJANOV

Tudi letos so dobili vsi naši krajani, ki so dopolnili 75 let 
in več, vabilo na skupno srečanje v mesecu novembru. Že 
šesto leto zapored smo se zbrali v gostilni Žolnir. 
Srečanja se je  udeležilo 70 krajanov. S prisrčnim 
programom pod vodstvom učiteljic Metke Kranjčevič in 
Staše Jordan so nam popestrili večer učenci Osnovne šole 
Jožeta (lorjupa. Za presenečenje sta z vizitkami poskrbeli 
vzgojiteljica Lidija Stipanič in učiteljica Staša Jordan. 
Zahvaljujemo se vsem trem za pomoč in prijazno 
sodelovanje. Ob zaključku srečanja pa je za dobro voljo 
poskrbel s svojo harmoniko naš stalni gost Jure Draksler. 
Prisrčni pogovori, mnogo želja in stiski rok z željo, da se 
naslednje leto zopet srečamo so nam delavkam Rdečega 
Križa nagrada in obveza za naprej.
Tradicionalni pa postajajo tudi obiski naših krajanov v 
domovih ostarelih občanov v Novem mestu in Krškem. 
Pako smo letos obiskali 12 naših krajanov. Kakor so nam 
zagotovili ob slovesu, so veseli naših obiskov in drobne 
pozornosti.
Hvala vsem sodelavkam Rdečega križa Kostanjevica na 
Krki za njihovo nesebično delo, pripravljenost pomagati 
bolnim in ostarelim, s prijazno besedo in stiskom roke 
pokazati, da niso sami.
Hvala F’aniki Sevšek za njen prispevek ob organizaciji 
srečanja. Krajevni skupnosti Kostanjevica na Krki, 
Alenki Zaman in vsem vam, ki verjamete v naše humano 
delo in nam s članarino pomagate uresničevati zastavljen 
program.
    Stanka Lernosa
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